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Końcem października skoczowscy policjanci przenieśli się do nowej siedziby. Miesiąc
później uroczyście otwarto nowy komisariat. Stary - zamknięto na cztery spusty.

Ciągle nie wiadomo jakie będą dalsze losy byłego komisariatu w Skoczowie. W tej chwili, jak mówi portalowi OX.pl
Janina Żagan, burmistrz Skoczowa – mamy ten budynek w użyczeniu, jest zabezpieczony i czekamy na
rozstrzygnięcie - czy zostanie przekazany gminie, czy też nie. Budynek nie był nigdy skomunalizowany i jest
własnością Skarbu Państwa. Władze gminy liczą, że to one staną się jego właścicielem. Takie były też założenia –
podkreśla Janina Żagan – gmina przekazuje policji działkę pod budowę komisariatu, a my w zamian
otrzymujemy ten budynek. Zobacz materiał Minister przeciął wstęgę
 
Ale nawet jeśli gmina przejmie budynek, czekać ją będą niemałe wydatki na jego remont. Przypomnijmy materiał –
Komisariat pęka na pół. Przez lata w obiekcie nie przeprowadzano żadnych większych remontów. Jeśli gmina go
otrzyma, na nią spadnie ciężar utrzymania.
 
Jak mówi burmistrz Skoczowa - przeprowadzamy ekspertyzy czy go się da jeszcze wyremontować. Byłoby
bardzo dobrze gdyby się to udało, bo wówczas mogłyby się tam znaleźć wszystkie nasze agendy.
 
Były komisariat ma połączenie światłowodowe z ratuszem, nie byłoby więc problemu z komunikacją urzędników.
Dodatkowo jest w centrum miasta. Na razie nie ma informacji, kiedy Ministerstwo Skarbu Państwa podejmie
decyzję w tym temacie.
 
Jan Bacza
 
 
Zobacz też: pożegnanie z komisariatem.
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